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                                         Protokoll 

För styrelsemötet 2019-11-27 

 

§1. Mötet öppnandes närvarande Stewe. Bo. Magnus. Erling. 
Peter. Rep från skolrådet och Anders. 
 

§2. Dagordning godkändes. 
 

§3. Föregående mötesprokoll, finns inte. 
 

§4. Ekonomisk rapport inget nytt. 
 

§5. Skolan: Rep från skolan informerade om deras arbete för att 
rädda skolan. Bra uppslutning på mötet, försöker framöver 
bygga upp en samhörighet kring skolan och byn. Julfest 
diskuterades  
 

§6. Boulebanan, virke skall skänkas av Optimera. 
 

§7. Övriga frågor Inga övriga frågor 
§8. Nästa möte: 15/1 19,00 

 
§9. Mötets avslutades 

 


